

以愛同行、以求為導 齊建共融社會

扶康會慈善義賣"Forever Friends"禮品套裝

扶康會自1977年一直以服務輕度至嚴重智障成人、精神康復者、自閉症人士 及肢體殘障人十為己任,致力協助殘疾人十發揮潛能,積極融入社會。

為持續發展多元化的殘疾人士服務,以及開拓更多渠道推廣傷健共融,扶 康會特別推出"Forever Friends"禮品套裝,每包有"Forever Friends"公仔1個 及扶康會康姨餅房烘焙的曲奇餅4塊。

有賴社會熱心人士的捐助和支持,扶康會才能持續發展適切的服務及推廣 社會共融的工作。希望各位支持,訂購"Forever Friends"禮品套裝,送贈予 親友、商業伙伴、客戶或同事,傳揚「愛與關懷」的訊息,推廣傷健共融的 精神,並為殘疾人士服務籌募經費。

Together we create an inclusive society for all!

'Walk together with Love', 'Meet the Need, Take the Lead'

Fu Hong Society Charity "Forever Friends" Gift Set

Since 1977, Fu Hong Society endeavor to develop the potential of persons with intellectual/physical disabilities, psychiatric disabilities and autism, and enable them to achieve maximum independence and be fully integrated citizens in the community.

To maintain the expansion of our services and promote social inclusion, our society especially launches "Forever Friends" Gift Set, in which contained 1 piece of "Forever Friends" and 4pcs of cookies baked by Madam Hong's Bakery.

We rely substantially on the support and contribution of the general public for our charity works. We invite you to support this campaign and spread the message of "Love and Care" through ordering the heartwarming "Forever Friends" Gift Set, or making donations. We hope to disseminate the message of social inclusion and raise funds for our rehabilitation services.

扶康會是本港註冊的非牟利機構,現時有超過四十個服務單位,為殘疾 人士提供多元化及適切的服務。



Fu Hong Society

Fu Hong Society is a registered non-profit-making organization in Hong Kong, our society currently operates over 40 service units offering a comprehensive range of services serving persons with disabilities.

訂購扶康會慈善 "Forever Friends" 禮品套裝 Subscription of FHS "Forever Friends" Gift Set 訂購"Forever Friends"禮品套裝 (每套HK\$180) Subscription of FHS "Forever Friends" Gift Set set(s) (HK\$180 per set) 到扶康會服務單位領取 Pick up at FHS service units 安排免費送貨(訂購金額須超過HK\$500) Free Delivery (For Order amount over HK\$500) 收貨地址 Delivery Address: 收貨者姓名 Name of Recipient: 收貨者聯絡電話 Tel of Recipient: 總金額 Total Amount: HK\$ 多謝您們的支持! Thank you for your support!

	捐款支持 Donation		
ЭН	K\$200	O HK\$500	O HK\$1000
D其他 Other Amount			
捐款港幣100元以上可憑收據申請扣滅税項			
Oonation of HK\$100 or above are tax deductible with receipt)			
_			
現金 - 存入本會匯豐銀行戶□:119-290005-838 Cash - Direct pay-in to our HSBC account: 119-290005-838 (請把銀行存款收據連同本表格寄回扶康會 Please send the bank-in slip together with this form to Fu Hong Society)			
	劃線支票 - 抬頭請寫「扶康會」 Crossed Cheque - Payable to "Fu Hong Society"		
□ 信用卡 Credit Card			
	☐ VISA Card	☐ Master Card	
	寺卡人姓名 Cardholder's Name:		
	持卡人簽署 Card	dholder's Signature	:
言用卡捐款可傳真至 2786 4097 Credit Card donation can be by faxing this slip to 2786 4097			
<mark>固人資料 Personal Information</mark> 生名/機構 Name/Organization:			